
Ik vind het zeer onverantwoord dat de Nederlandse overheid er nu al voor kiest om 5G uit te gaan 
rollen. Het door de UNESCO voorgestelde voorzorgsprincipe (nog geen actie ondernemen zolang niet 
bekend is dat de techniek 100 procent veilig is voor de gezondheid van mens, planten en dieren) zou in 
dit verband een beter passende keuze zijn. 
Op dit moment zijn al veel mensen ziek door de blootstelling aan elektromagnetische straling 
(elektrohypersensitief)  en het is te verwachten dat bij 5G het aantal zieken alleen maar toe zal nemen 
omdat de veldsterkte ook sterk toe zal gaan nemen. 
Ik ben zelf ook elektrohypersensitief. Dit houdt in dat je door de straling eigenlijk constante fysieke 
stress ervaart. Je lichaam slaat er door op tilt, vergelijkbaar met andere allergieën. Je krijgt hierdoor tal 
van stress verschijnselen, beginnend met slapeloosheid en oorsuizen (tinitus) en een constante 
moeheid en het gevoel hebben dat je hele vitaliteit is verdwenen. De lichamelijke klachten die je hebt 
als je elektrohypersensitief bent zijn extreem fors en niet te verwaarlozen. Mensen raken uit het 
arbeidsproces (omdat ze zware stress hebben, burnout zijn en overal is wifi), raken in een sociaal 
isolement (omdat ze te moe zijn om nog dingen te ondernemen), en er is nergens meer een plek in 
Nederland waar je nog kunt schuilen in een zgn. witte zone (= zone zonder verhoogde veldsterkte aan 
elektromagnetische straling  a.g.v. zendmasten ).  Ik ben dan ook een sterke voorstander voor het 
instellen van zones in Nederland waar de telecombedrijven niet heer en meester zijn, en waarvan de 
overheid zegt: "hier komen geen zendmasten, hier houden we een stralingsvrij gebied waar 
elektrosensitieve mensen op adem kunnen komen".  
Uit veel wetenschappelijke onderzoeken blijkt de straling van zendmasten lang niet zo onschuldig als 
de overheid in Nederland iedereen wil laten geloven. Ook al bij 4G. Er is door wetenschappers een 
lange lijst van lichamelijke klachten opgesteld die het gevolg zijn van elektromagnetische straling, van 
vrij onschuldige klachten als oorsuizen en slapeloosheid tot meer ernstig, aantasting sperma bij 
mannen, tot zeer ernstig, leukemie bij kinderen, hersentumoren en dementie. Elektromagnetische 
straling is daarbij een soort sluipmoordenaar die niet direct effecten laat zien, waardoor het allemaal 
onschuldig lijkt, maar in de tussentijd worden wel cellen en dna aangetast door deze straling en na 
verloop van tijd ontstaan er allerlei andere lichamelijke klachten. Het lijkt daarbij wel alsof de 
overheid maar een beetje zonder nadenken de telecomsector volgt in de hoop op nieuwe 
technologische ontwikkelingen en economisch gewin. Als je er echt over nadenkt, dan kan het niet zo 
zijn dat de overheid de keuze maakt die ze nu doet omdat dit totaal onverantwoordelijk is t.a.v. de 
bevolking, en de overheid haar taak als dienstbaarheid tegenover de gemeenschap hierbij veel te licht 
ziet.
5G moet je eigenlijk zien als iets wat alleen maar in fabrieken toegepast kan worden waar via lopende 
banden auto’s e.d. geheel geautomatiseerd in elkaar gezet worden. In zo’n fabriek is geen plaats voor 
mensen. Daar is de techniek veel te gevaarlijk voor.
Kortom: “overheid,  zet een punt en neem een goed en overdacht standpunt in, niet alleen denkend aan 
economisch gewin. Maar met verantwoordelijkheid voor de volksgezondheid” Daar past geen 5G in, 
en zeker niet omdat het van alle kanten steeds meer duidelijk wordt dat we met alle draadloze 
technieken steeds meer gezondheidsproblemen creëren. Als we hier mee doorgaan is er over 10 jaar 
geen milieuprobleem stikstofproblematiek meer, maar staat elektromagnetische straling pontificaal op 
nummer 2 van de ranglijst van grootste milieuproblemen in Nederland. Tijd dus om na te denken en 
een punt te zetten.
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